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 4.5.21מיום  32פרוטוקול מישיבת הוועד מס' 

 משתתפים : 

 בר, יו"ר הוועד.  ליאור

 אילנה סיגל, רווית ברמי, דבי נייקרוג מושיק סגל, שמוליק נובהארי, , אלי רוט,  חברי הוועד :

 . , יעל תמיר, אילן בן יעקבמוריה חצב רוקמן  חסרים :

 חונוביץ.מירה  וועדת ביקורת :

 מירי רווה, רותם גוטמן.   עיתונות:

 : אופיר מנור.  וועדת תחבורה

 מאיר ישי. וועדת דת :

 : רפי דהן  וועדת דת/ יו"ר וועדת המשולש 

 

 נושאים: 

 בהתאם לסדר היום שהופץ. •

   31אישור פרוטוקול ישיבה מס'  •
 

 ואביבית הראל מטעם תאגיד המחזור "תמיר".  דנית בניש  -מיחזור 

 

הוסבר נושא מיחזור של פסולת פלסטיק )פח כתום( והוצע לישוב לקיים פיילוט באמצעות איסוף 

פסולת פלסטיק באמצעות שקיות ניילון כתומות שיחולקו לתושבים. הפסולת תיאסף ותונח אחת 

 לשבוע על פחי הזבל הירוקים. 

חודשים ולאחר מכן יוחלט אם עוברים להשתמש אך ורק בשקיות    6תקופת הפיילוט תהיה לזמן של  

ניילון כתומות או ממשיכים למחזר בפחים הכתומים כפי הקיים כיום. בתקופת הפיילוט יישארו גם 

הפחים הכתומים ברחבי הישוב. במידה והפיילוט לא יצליח יתווספו פחים כתומים ברחבי הישוב  

 ות מיחזור נוספות. בעמד

דבי יקדמו את הנושא מול חברת "תמיר"  חברת "תמיר" מבקשת את החלטת הוועד בנושא. מושיק ו

 תאגיד המיחזור. 

 

הרבה איילה סמואל ורפי דהן יו"ר ועדת   –  לקהילה הרפורמית  "בית"דיון בנושא    -  1נושא  

 דת.
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וכן   הוועד  לישיבת  על שהוזמנה  בתודה  פותחת  סמואל  ומאיר. הרבה  רפי  הדת,  לוועדת    מודה 

והעשייה הולכת   בדבריה מסבירה הרבה איילה כי הקהילה הרפורמית בקיסריה מתקיימת כעשור

והגיע הזמן ל"בית" קבוע שיאפשר מקום התקהלות בדומה לשאר  גדלים  ומתרחבת, המעגלים 

 הקהילות. 

מרכז   ת לה שטח בתוךחברים שחתומים על תמיכה בקהילה. הרבה מבקשת להקצו  50  -כיום יש כ

 הנוער החדש.

  2אכן, הנושא עלה פעמים רבות. בשנתיים האחרונות נעשה סדר בנושא הדת אך ישנן    –ליאור  

את  ולהסדיר  החלטה  לקבל  חייבים  הצפונית(.  והקהילה  )הרפורמים  מענה  קיבלו  קהילות שלא 

 הנושא. 

 בנושא.החלטה : וועדת דת תוציא המלצה מסודרת ונייר עבודה 

דת    –רפי   וועדת  זו    -יו"ר  הנוער  צריכה מקום קבע. מועדון  אכן הקהילה הרפורמית  כי  מאשר 

הדת   בישיבת  הקהילה.  של  זה  לצורך  מענה  לתת  אפשרות  זו  בחשבון,  לקחת  שיש  אופציה 

 מסודרת שתתקיים עוד כשבועיים תתקבל החלטה.ה

 ללא נייר עבודה מסודר לא נוכל להתקדם. –ליאור 

 מכיוון שהמבנה שייך למועצה יש להיפגש עם רפי אבני ובפגישה תוסבר חשיבות הנושא.   –מושיק  

ויוגש בה  – ליאור   כשבועיים  בעוד  הוועד תתכנס  ולו"ז  ישיבת  עבודה  פתרון    נייר  למתן  משוער 

לקהילה הרפורמית ומוסיף בנימה אישית, המצוקה של הקהילה נמשכת זמן רב ויש לטפל בנושא 

 בהקדם.

 ותמי, יו"ר הקהילה, עוזבות את הישיבה.הרבה סמואלס 

 אלי ואילנה. –צח"י, עדכונים  - 2נושא 

במהלך השנה וחצי האחרונות התמודדנו עם נושא הקורונה לשמחתנו אנו בתהליך של סיום,   –אלי  

אך כיום נפתחה חזית חדשה לטיפול ומדובר החזית הביטחונית. בפגישה שתתקיים מחר עם ראשי  

 המכלולים יוחלט על קיום תרגיל "רטוב" למצבים ביטחוניים וחרום. 

"י לצורך ריענון מערכות והצגת החידושים בצח"י, יתקיים  אלי העלה את רעיון לכינוס צח  –אילנה  

מבקשת אילנה  שיתקיים במהלך חודש יולי  של צח"י  תרגיל ובו נרענן את המערכת. לצורך אירוע  

 עזרה לארגן אותו ותקציב לכיבוד. 

פקד בזמן הקורונה בצורה מעוררת כבוד והערכה  ימשבח את מערך צח"י ומדגיש כי צח"י ת  – ליאור  

 ללא בלבול ודיבורים מיותרים  "כל הכבוד!" 

mailto:office@vaad-caesarea.co.il


 
 
 
 
 

 
 

ה סרייועד מקומי ק  
 
 

 caesarea.co.il-office@vaad  2565550-054  סריהיועד מקומי ק

 רפי –עדכון הסכם המשולש  – 3נושא 

הפגישה האחרונה שהתקיימה בהשתתפות אסיף, מיכאל, גיא, ליאור ורפי הייתה פגישה טעונה 

ולא פשוטה.  החפ"ק לא היה מוכן להתפשר בנקודות שחשובות לנו כוועד ויש שטענו טענו כי רפי  

ם ולהיחתם. רפי חוזר ומדגיש כי אנו מעוניינים כי החפ"ק ימשיך וינהל את מונע מההסכם להתקיי

 הישוב אך לא בכל מחיר!

כגון : הערת אזהרה על   לדברי רפי הוועד חייב לקבל החלטה, לא נסכים כי עיוותים שקיימים כיום

 ימשיכו להתקיים בהסכם החדש. נושא המים, וכו'(,נכס, 

 מבקש לזמן את כל חברי הוועד לישיבה הבאה. –חגי 

תאריך פקיעת החוזה לא נגיע להסכמות והחוזה לא יתחדש תידרש   1/7/21במידה ועד    –רפי  

התארגנות מיוחדת של הוועד, במידה ונגיע להסכמות יהיה על הוועד לאכוף את הנוסח המקובל  

הסכים על כך  והדיון עם החפ"ק  הסעיפים עליהם מתקיים 17עליו. אסיף, ראש המועצה, עבר על 

 שהסעיפים מוצדקים. 

, אנחנו קיימת תמימות דעים בין חברי הוועד כי ברצוננו שהחפ"ק ימשיך לנהל את הישוב  –ליאור  

חשוב   ,תושבי קיסריה השקיעו כסף רב ברכישת נכס בקיסריהאך חשוב לזכור כי  ,  לא "אנרכיסטים" 

  2004הסכם שנחתם בשנת  עליהם לא נוכל לוותר.    וקיימים סעיפים  לשמור על זכויות התושבים

 "אני מקווה בלב שלם שנגיע להבנות".  !חייב לעבור ריענון

 אילנה  –רווחה  – 4נושא 

העובדות    2-עקב עומס של מיקרי הרווחה ישנן פניות רבות מצד התושבים הזקוקים לעזרה/יעוץ ו

הגדלת משרה דבר שאושר בימים אלה, כמו  הסוציאליות לא יכלו להתגבר על העומס ולכן ביקשנו  

 כן אילנה מבקשת למצוא מקום לצוות הרווחה בו יוכלו לשבת המהלך פעילותן. 

 על פעילות מחלקת הרווחה. את אילנה שבחמברך את התקנים שהתקבלו ומ –ליאור 

  – מטרות, יעדים, צרכים, חזון הישוב – 5נושא 

והנושא "כבד" ודורש דיון מעמיק עם הכנה מוקדמת מצד חברי  נושא זה יעבור לישיבה הבאה היות  

 הוועד. 
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 -  ושיחה חופשיתעדכונים 

רוטשילד בציר  רוטשילד   מושיק  –  צל  בציר  העצים  עקירת  על  תושבים  תלונות  בעקבות  כי  מעדכן 
ובעקבות כך ההולכים בשביל נחשפים לשמש, נערך סיור וסוכם כי עם סיום העבודות במלון "דן" ישתלו  

הצפוני בצד  בוגרים  צמיחת    עצים  את  יזרזו  מרובה  והשקיה  והדישון  ההליכה  שביל  של  הדרומי  ובצד 
 העצים. 

 י השביל נראה נקי ויפה ומעל הכול בטיחותי.ליאור מוסיף כ
 

בו השתתפו מושיק ואופיר ושנערך   11,  10,  7נערך סיור בשכונות    -  ע"י אופיר  –  תמרור וחנייה
גלגלים על   2ושמחייבת חנייה עם    על מצוקת חנייה ברחובות הצריםתלונות תושבים    בעקבות

התברר כי   .המדרכה, דבר הגורם לקבלת דו"חות ע"י הפקח ובעקבות כך התמרמרות התושבים
 לא ניתן להחנות רכב בצורה חוקית במקומות רבים בשכונות המדוברות.

תוכנית התנועה  בולאחר שיועץ תנועה ביקר בשכונות הנ"ל אושררה שינוי    נעשתה פנייה למועצה
תמרור   יוצב  ובמקומו  יוסר  חנייה"  "אין  תמרור  החנייה.  בעיית  קיימת  בהם  המקומות  במרבית 

שבצידי המדרכות כדי    היגלגלים על המדרכה, בנוסף יתבצע גיזום מצמחי  2המתיר חניית רכב עם  
ם על המדרכה. הנושא אמור להיכנס לתוקף באישור סופי של יועצי  גלגלי  2לאפשר חניית רכב עם  

 התנועה וסימון המדרכות, זמן משוער, חודש וחצי. 
 

 מהלך נושא החנייה ודו"חות התנועה ארך כשנתיים אך הושגו בו הישגים ראויים.  –ליאור 
נושאת הפרי   פעילותך  על  אופיר  "תודה  דופן,  יוצא  באופן  נושא התחבורה מטופל  והנעשית  כל 

 ." באופן מקצועית ויסודית
 

 ע"י אלי  –ביטחון 
 ממשיכים לסבול מהשכנות עם ג'סר. 10תושבי השכונות הצפוניות ובעיקר שכונה 

. עלינו להיות אסרטיביים יותר משנים  וציא מכתב התראה לבעלי התפקידים בג'סרלהציע  מ  –ליאור  
שעברו.  ראש המועצה, אסיף, מתכוון לזמן ישיבה עם ראש מועצת ג'סר ובעלי תפקידים בניסיון  

 להגיע להבנות לפני פנייה לטיפול משפטי. 
רעש    –אלי   מבחינת  הסדר  על  לשמור  מאיתנו  הדורש  דבר  האירועים  עונת  ואיתו  הגיע  הקיץ 

ריצות לבתים בקיץ רבות והתרענו על כך במכתב שיצא לתושבים לשמור  והטרדת התושבים. גם הפ
 על רכושם ובתיהם מגניבות ע"י דריכת אזעקות ונעילת פרצות הקוראות לגנב. 

 .בנושא שערים אלקטרוניים לשכונות, מבקש מאלי לוחות זמנים להקמת השערים בישוב –ליאור 
וכן את עלויות הקמת מבקש לברר מה הם עלויות השומרים שיושבים    –חגי   בכניסה לשכונות 

 השערים האלקטרוניים. 
 

נושא השערים עלה פעם נוספת בישיבה הנוכחית לאור מיקרי פריצה שאירעו    –החלטה    –ליאור  
לאחרונה. יו"ר וועדת הביטחון, אלי מתבקש להביא נייר עבודה מסודר שלדעת חברי הוועד קיים  

 ויות השומרים בשכונות השונות ולו"ז להקמת השערים. במחלקת הביטחון של החפ"ק ובו פירוט על
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בנושא מרוץ קיסריה, יש לשמר אירוע זה, לכל עיר יש מרוץ ואין סיבה שבקיסריה לא יהיה   –ליאור  
כזה. יש תשתית למרוץ, קיסריה יפה ופורחת והגעה למרוץ מכל חלקי הארץ חיובית ושמה את  

 היישוב על המפה.
ם באמצע השנה, חשוב לדעת כמה כסף נותר בקופת הוועד כדי שנשכיל מכיוון שאנו נמצאי –חגי 

 להשתמש ביתרה. 
נושא גני ילדים ומצוקת חדרי לימוד עלה בישיבת הוועד, הוועד, יזמן ישיבה בה ישתתפו   –ליאור  

ד"ר גבי אוסם רפי אבני ונציגי וועדת החינוך כדי להעלות בפניהם את חשש חברי הוועד מחוסר  
 כיתות חדרי לימוד וקבלת הסבר בנושא. גני ילדים ו

 
ל"כיכר הצמרות",   –שמוליק   ליבנה"  כי נרשם במשרד הפנים שם הכיכר שהפך מ"כיכר  מדווח 

 (. 3)השינוי הוא בעקבות שם רח' זהה בשכונה 
 

קבוצה אחת לבחירות הוועד ולאחד כהוחלט ללכת    2018מזכיר לחברי הוועד כי באוקטובר    –ליאור  
על רוטציה. ליאור התחיל את הקבוצה בראשות ליאור עם הקבוצה בראשות מושיק, ולכן הוחלט  

 שחלפה התקופה יכנס לתפקיד מושיק.  רומאח  בכהונתו כיו"ר הוועד
אני יכול לומר כי יש פה וועד נפלא. גם המקטרגים יגידו כי הוועד עשה רבות,   לאחר שנתיים וחצי" 

הוועדות מתפקדות ונעשה רבות בתחום התרבות, בינוי ביטחון, צח"י שתפקדו באופן מופתי, גידור  
 בית ספר ששינה פניו.ובגבול עם ג'אסר, חינוך 
 בעיקר בתחום הנדל"ן, קיסריה הוא ישוב שצועד קדימה. בישוב ת פריחה עם כל השינויים מורגש

 אני שמח שאני מעביר את רשות הוועד למושיק בזמן טוב, במגמת עלייה".
יו  יהפוך למ"מ  ולכן  ליאור על אמונתו בלקיים הסכמים  ומושיק  בהמשך הדברים אומר  "ר הוועד 

 ימונה ליו"ר הוועד. 
 ברכות מושיק על כניסתך לתפקיד"., "נמשיך לטפל כל אחד בדברים בהם הוא מתמחה

 
 מאושר ע"י חברי הוועד ברוב קולות.  31פרוטוקול ישיבת הוועד מספר 

 
 . 21:05 הליאור נועל את הישיבה בשע
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